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Présidence : M. Philippe Close, président. 
Voorzitterschap: de heer Philippe Close, voorzitter. 

 
 

QUESTIONS ORALES 
 
 
 
M. le président.- A l'ordre du jour sont les 
questions orales.  
 
QUESTION ORALE DE M. MICHEL 

COLSON  
 
 À M. BENOÎT CEREXHE, MEMBRE DU 

COLLÈGE RÉUNI, COMPÉTENT POUR 
LA POLITIQUE DE LA SANTÉ ET LA 
FONCTION PUBLIQUE,  

 
 ET À M. GUY VANHENGEL, MEMBRE 

DU COLLÈGE RÉUNI, COMPÉTENT 
POUR LA POLITIQUE DE LA SANTÉ, 
LES FINANCES, LE BUDGET ET LES 
RELATIONS EXTÉRIEURES,  

 
concernant "l'avenant n° 7 au protocole 3 
dans le secteur des maisons de repos et de 
soins". 

 
 
M. le président.- En l'absence de l'auteur, excusé, 
et avec l'accord du membre du Collège, la question 
orale est lue par Mme Fatoumata Sidibe.  
 
 
Le membre du Collège réuni Guy Vanhengel 
répondra à la question orale. 
 
La parole est à Mme Sidibe.  
 
Mme Fatoumata Sidibe.- Les fédérations de 
maisons de repos (MR) et de maisons de repos et 
de soins (MRS) avaient plaidé pour une utilisation 
des moyens prévus pour des alternatives de soins 
afin de requalifier des lits de maisons de repos et 
d'ouvrir des places de court séjour. Elles ont été 
entendues.  
 
En effet, un avenant n°7 au protocole 3 a été 
conclu. Celui-ci prévoit notamment que les 
équivalents des lits de maisons de repos et de soins 

MONDELINGE VRAGEN 
 
 
 
De voorzitter.- Aan de orde zijn de mondelinge 
vragen.  
 
MONDELINGE VRAAG VAN DE HEER 

MICHEL COLSON 
 
 AAN DE HEER BENOÎT CEREXHE, LID 

VAN HET VERENIGD COLLEGE, 
BEVOEGD VOOR HET GEZONDHEIDS-
BELEID EN HET OPENBAAR AMBT,  

 
 EN AAN DE HEER GUY VANHENGEL, 

LID VAN HET VERENIGD COLLEGE, 
BEVOEGD VOOR HET GEZONDHEIDS-
BELEID, FINANCIËN, BEGROTING EN 
EXTERNE BETREKKINGEN,  

 
betreffende "het aanhangsel nr. 7 van 
protocol 3 in de sector van de rust- en 
verzorgingstehuizen".  

 
 
De voorzitter.- Bij afwezigheid van de indiener, 
die verontschuldigd is, en met instemming van het 
Collegelid, wordt de mondelinge vraag door 
mevrouw Fatoumata Sidibe voorgelezen. 
 
Collegelid Guy Vanhengel zal de mondeling vraag 
beantwoorden.  
 
Mevrouw Sidibe heeft het woord.  
 
Mevrouw Fatoumata Sidibe (in het Frans).- De 
federatie van rustoorden voor bejaarden (ROB) en 
rust- en verzorgingstehuizen (RVT) had ervoor 
gepleit de voorziene middelen voor alternatieve 
zorg te gebruiken om bestaande rustoordbedden 
open te stellen voor dagopvang. Daaraan is 
tegemoetgekomen.  
 
Een aanhangsel nr. 7 bij protocol 3 bepaalt dat de 
resterende equivalenten van RVT- en ROB-bedden 
kunnen omgevormd worden tot RVT-bedden of 
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restants pourront être reconvertis, au choix des 
Communautés et Régions, s'ils ne sont pas utilisés 
pour des formes alternatives nouvelles dans le 
cadre du second appel, soit à l'ouverture de lits 
MRS ou de court séjour, soit à la reconversion de 
lits de maisons de repos pour personnes âgées 
(MRPA) en lits MRS ou de court séjour. 
 
Comme M. Colson a pu vous en faire part, 
l'ensemble du groupe des FDF, est persuadé que, 
pour pallier les papy et mamy boom, il convient 
dès à présent de reconvertir une bonne part de nos 
lits MRPA en lits MRS. 
 
À cet égard, Mme Huytebroeck a avancé le chiffre 
de 362 lits MRS pour Bruxelles. Le Collège a-t-il 
l'intention de poursuivre dans cette voie ? Pouvez-
vous me confirmer ce chiffre de 362 lits MRPA 
qui seraient requalifiés en lits MRS ? 
 
 

dagopvang, voor zover ze niet voor alternatieve 
zorg worden ingezet.  
 
De heer Colson heeft gelijk wanneer hij zegt dat er 
in het licht van de' papy- en mamyboom' heel wat 
ROB-bedden tot RVT-bedden moeten worden 
omgevormd.  
 
Mevrouw Huytebroeck zei dat er 362 ROB-bedden 
tot RVT-bedden kunnen worden omgevormd. 
Bevestigt u dat cijfer?  

M. le président.- La parole est à M. Vanhengel. 
 
 
M. Guy Vanhengel, membre du Collège réuni.- 
Mme la députée, votre question est pertinente, en 
particulier pour moi-même, puisque, à partir du 
mois d'avril, si tout se passe bien, je ferai partie 
des papys. 
 
La réponse à votre question est oui ! 
 
(Rires) 
 
Comme cela a par ailleurs été annoncé lors de la 
déclaration de politique générale, les moyens 
disponibles de l'avenant n°7, qui se concrétisent 
par la notion d'équivalents MRS, soit 
133,13 équivalents MRS pour la Région 
bruxelloise, seront utilisés pour la reconversion de 
362 lits MRPA en 362 lits MRS, dont les deux 
tiers, soit 241, pour la Cocom et u n tiers, soit 121, 
pour la Cocof.  
 
M. le président.- La parole est à Mme Sidibe.  
 
Mme Fatoumata Sidibe.- Voilà qui est clair ! Je 
remercie M. le membre du Collège réuni.  
 
- L'incident est clos. 

De voorzitter.- De heer Vanhengel heeft het 
woord. 
 
De heer Guy Vanhengel, lid van het Verenigd 
College (in het Frans).- Uw vraag is uiterst 
relevant, aangezien ik binnenkort ook tot de 
'papy's' zal behoren.  
 
Het antwoord op uw vraag is ja!  
 
(Gelach)  
 
De beschikbare middelen in bijakte 7 zullen 
inderdaad worden gebruikt voor de omvorming 
van 362 ROB-bedden tot 362 RVT-bedden, 
waarvan 241 bedden voor de GGC en 121 bedden 
voor de Cocof.  
 
 
 
 
 
 
De voorzitter.- Mevrouw Sidibe heeft het woord.  
 
Mevrouw Fatoumata Sidibe (in het Frans).- Ik 
dank u voor uw duidelijke antwoord.  
 
- Het incident is gesloten. 
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QUESTION ORALE DE MME ANNEMIE 
MAES  

 
 À M. BENOÎT CEREXHE, MEMBRE DU 

COLLÈGE RÉUNI, COMPÉTENT POUR 
LA POLITIQUE DE LA SANTÉ ET LA 
FONCTION PUBLIQUE, 

 
 ET À M. GUY VANHENGEL, MEMBRE 

DU COLLÈGE RÉUNI, COMPÉTENT 
POUR LA POLITIQUE DE LA SANTÉ, 
LES FINANCES, LE BUDGET ET LES 
RELATIONS EXTÉRIEURES, 

 
concernant "le système ParkingPlus". 

 
M. le président.- Le membre du Collège Guy 
Vanhengel répondra à la question orale. 
 
M. le président.- La parole est à Mme Maes. 
 
Mme Annemie Maes (en néerlandais).- Parking 
Plus est un projet conçu pour alléger le problème 
de stationnement des médecins de famille et des 
services de soins à domicile. 
 
Ces problèmes de stationnement ont également des 
répercussions sur la politique de mobilité 
puisqu'ils sont souvent évoqués comme argument 
contre la suppression de places de parking.  
 
Le système ParkingPlus, lancé en septembre 2010 
en Région bruxelloise, pourrait remédier à ce 
problème pour peu qu'il soit correctement diffusé. 
Les personnes qui disposent d'un emplacement 
libre devant leur garage sont invitées à utiliser un 
autocollant indiquant qu'ils mettent celui-ci à la 
disposition des assistants sociaux. 
 
En réponse à une précédente question sur le sujet, 
au printemps 2011, le membre du Collège Vanraes 
avait répondu que 85 prestataires de soins 
prenaient part au projet et que 285 Bruxellois 
seulement mettaient à disposition l'emplacement 
libre devant leur garage, ce qui équivaut à environ 
12,5 garages par commune. M. Vanraes avait 
insisté sur le fait que le projet se trouvait dans sa 
phase de lancement et que la publicité en serait 
assurée par toute une série de canaux.  
 
Une demi-année plus tard, le nombre de places de 
parking marquées d'un autocollant ParkingPlus 

MONDELINGE VRAAG VAN MEVROUW 
ANNEMIE MAES 

 
 AAN DE HEER BENOÎT CEREXHE, LID 

VAN HET VERENIGD COLLEGE, 
BEVOEGD VOOR HET GEZONDHEIDS-
BELEID EN HET OPENBAAR AMBT, 

 
 EN AAN DE HEER GUY VANHENGEL, 

LID VAN HET VERENIGD COLLEGE, 
BEVOEGD VOOR HET GEZONDHEIDS-
BELEID, FINANCIËN, BEGROTING EN 
EXTERNE BETREKKINGEN, 

 
betreffende "het systeem ParkingPlus". 

 
De voorzitter.- Collegelid Guy Vanhengel zal de 
mondeling vraag beantwoorden.  
 
Mevrouw Maes heeft het woord.  
 
Mevrouw Annemie Maes.- ParkingPlus is een 
project dat bedoeld is om het parkeerprobleem te 
verlichten voor huisartsen en thuiszorgdiensten. 
Die hebben het vaak moeilijk om een 
parkeerplaats te vinden in de buurt van de woning 
van de patiënt, terwijl een huisbezoek meestal 
maar een halfuurtje of zelfs minder lang duurt. 
Door de parkeerproblemen worden heel wat 
hulpverleners afgeschrikt om in Brussel aan de 
slag te gaan.  
 
Bovendien hebben de parkeerproblemen van 
huisartsen en thuiszorgdiensten ook gevolgen voor 
het mobiliteitsbeleid. Ze worden namelijk vaak 
aangehaald als argument tegen het schrappen van 
parkeerplaatsen. De parkeerproblematiek is 
nochtans een belangrijk hoofdstuk in het Iris 2-
plan, dat het autoverkeer in het Brussels Gewest 
wil beperken. 
 
Het systeem ParkingPlus, dat in september 2010 
van start ging in het Brussels Gewest, is geschikt 
om het parkeerprobleem aan te pakken, op 
voorwaarde dat het voldoende verspreid is. Het is 
de bedoeling dat mensen de ongebruikte plaats 
voor hun garage aan hulpverleners aanbieden door 
een ParkingPlus-sticker op de poort te plakken.  
 
Toen ik in het voorjaar van 2011 de heer Vanraes, 
het toen bevoegde collegelid, een vraag stelde over 
de kwestie, antwoordde hij dat er op dat moment 
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reste extrêmement limité, le site web ne fonctionne 
pas et la plupart des médecins de famille et des 
infirmiers ignorent l'existence du système. 
 
Le système ParkingPlus a-t-il fait l'objet d'une 
évaluation ? Quels sont les chiffres récents ? 
Comment s'est-on efforcé d'améliorer la visibilité 
du système ? Quelles sont les communes avec 
lesquelles la collaboration est concluante ? Quels 
sont les obstacles qui s'opposent au développement 
du système et comment comptez-vous les 
éliminer ? 

in het hele Brussels Gewest 85 zorgverstrekkers 
aan het project deelnamen en dat slechts 
285 Brusselaars de plaats voor hun garage ter 
beschikking stelden. Dat bedroevende cijfer komt 
neer op gemiddeld 12,5 garages per gemeente. De 
heer Vanraes beklemtoonde dat het project nog 
niet lang liep en verder zou worden gepromoot met 
behulp van de website van ParkingPlus, de media, 
gemeentelijke infokanalen en beroepsverenigingen 
van zorgverleners. Er was zelfs sprake van een 
deur-tot-deuractie in samenwerking met 
jeugdverenigingen.  
 
Vandaag, anderhalf jaar later, stellen we vast dat 
het aantal parkeerplaatsen met een ParkingPlus-
sticker zeer beperkt blijft. Op het moment dat ik 
mijn mondelinge vraag indiende, was de website 
niet in werking. De meeste huisartsen en 
verpleegkundigen kennen het systeem niet. De 
Artsenkrant maakt zich ook zorgen over de 
kwestie.  
 
Werd het systeem van ParkingPlus inmiddels 
geëvalueerd? Wat zijn de recentste cijfers? Welke 
inspanningen werden er gedaan om het systeem 
meer bekendheid te geven? Zijn er gemeenten 
waarmee de samenwerking goed verloopt? Door 
welke hindernissen wordt de ontwikkeling van het 
systeem verstoord? Hoe zult u de problemen 
oplossen? 
 
 

M. le président.- La parole est à M. Vanhengel.  
 
 
M. Guy Vanhengel, membre du Collège réuni 
(en néerlandais).- À ce jour, 574 garages et 
94 prestataires de soins sont enregistrés auprès de 
ParkingPlus. Outre diverses campagnes 
médiatiques et la publication d'informations dans 
les revues communales, ce sont surtout les visites 
en porte-à-porte des mouvements de jeunesse qui 
ont livré les meilleurs résultats. 
 
Nous avons cependant dû suspendre les activités 
en raison d'erreurs dans la programmation du site 
web pour l'enregistrement des volontaires. Nous 
avons entre-temps pu récupérer le site web et le 
programme de l'entreprise chargée de mettre au 
point le logiciel. Il s'agissait de problèmes de 
droits de propriété intellectuelle. Nous procédons 
actuellement à l'amélioration du site, après quoi 

De voorzitter.- De heer Vanhengel heeft het 
woord. 
 
De heer Guy Vanhengel, lid van het Verenigd 
College.- Op dit ogenblik zijn er 574 garages en 
94 zorgverleners geregistreerd bij ParkingPlus. De 
kandidaten hebben zich gemeld na een aantal 
mediacampagnes, de publicatie van informatie in 
gemeentelijke infobladen enzovoort, maar vooral 
naar aanleiding van deur-tot-deurbezoeken door 
jeugdbewegingen. De jeugdbewegingen kregen 
een toelage om hun werking te ondersteunen. Die 
maatregel leverde de meeste garages op. Als jonge 
mensen het systeem goed uitleggen aan 
buurtbewoners en vriendelijk vragen om mee te 
werken, vinden we meer vrijwilligers dan via 
andere maatregelen.  
 
We hebben de werkzaamheden echter moeten 
staken omdat er ernstige fouten zaten in de 
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seulement nous pourrons envisager de poursuivre 
le développement du projet.  
 
Dès que nous serons assurés de la fiabilité du 
système, nous pourrons lancer une nouvelle 
campagne de communication et de recrutement 
auprès des citoyens et des prestataires de soins. 
 
La plupart des 574 garages participants se situent 
à Schaerbeek (64), à Woluwe-Saint-Pierre (64) et 
à Watermael-Boitsfort (63), les autres communes 
se partageant le reste. 
 
Diverses organisations de prestataires de soins 
ont fait connaître leur volonté d'adhérer à 
ParkingPlus. Celles-ci auront la priorité dès le 
début de la nouvelle campagne de recrutement. 

programmering van de website voor de registratie 
van vrijwilligers en dergelijke. We hebben de 
website en het programma van het softwarebedrijf 
dat met de opdracht was belast, inmiddels kunnen 
recupereren. Dat liep niet van een leien dakje. Er 
waren problemen met de intellectuele 
eigendomsrechten. Nu wordt er aan de verbetering 
van de website gewerkt. Pas later kan er aan de 
verdere ontwikkeling van het project worden 
gedacht.  
 
Zodra we er zeker van zijn dat de website 
betrouwbaar is, kunnen we van start gaan met een 
nieuwe communicatie- en wervingscampagne voor 
burgers en zorgverleners. 
 
Ik zal u een overzicht geven van het aantal garages 
die in de negentien gemeenten werden 
geregistreerd. In totaal gaat het om 574 plaatsen. 
De meeste bevinden zich in Schaarbeek (64), Sint-
Pieters-Woluwe (64) en Watermaal-Bosvoorde 
(63), maar er zijn er ook in Oudergem (49), 
Anderlecht (42), Jette (33), Elsene (32), Laken 
(26), Ukkel (24), Evere (22), Sint-Agatha-
Berchem (19), Vorst (19), Etterbeek (16), Sint-
Jans-Molenbeek (14), Brussel-Stad (13), 
Ganshoren (7), Sint-Gillis (5), Sint-Joost-ten-Node 
(3), Neder-Over-Heembeek (2) en Koekelberg (2). 
 
Zodra we klaar zijn met het testen van de website, 
zullen we een nieuw communicatieplan starten. 
Van de vorige campagne onthouden we dat de 
deur-tot-deurbezoeken van de jeugdbewegingen de 
beste resultaten opleverden. Een aantal 
organisaties van zorgverleners hebben te kennen 
gegeven zich graag te willen aansluiten bij 
ParkingPlus. Bij de start van de nieuwe 
wervingscampagne zullen die organisaties 
voorrang krijgen.  
 

M. le président.- La parole est à Mme Maes.  
 
Mme Annemie Maes (en néerlandais).- Qu'en 
est-il du calendrier ? Depuis quand ces problèmes 
informatiques se posent-ils ? Quand le projet 
pourra-t-il enfin fonctionner à plein régime ?  
 
 
 
M. le président.- La parole est à M. Vanhengel.  
 
 

De voorzitter.- Mevrouw Maes heeft het woord. 
 
Mevrouw Annemie Maes.- Kunt u de planning 
toelichten? U zegt dat de problemen met de 
software momenteel worden opgelost. Hoe lang 
slepen die problemen eigenlijk al aan? Wanneer 
zal het project eindelijk op volle toeren kunnen 
draaien? 
 
De voorzitter.- De heer Vanhengel heeft het 
woord. 
 



9 C.R.I. COM (2012-2013) N° 1 25-10-2012 I.V. COM (2012-2013) Nr. 1  
 COMMISSION SANTÉ    COMMISSIE GEZONDHEID  
 

 

 
 

Assemblée réunie de la Commission communautaire commune – 
Compte rendu intégral – Commission de la santé – Session 2012-2013 

Verenigde Vergadering van de Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie – 
Integraal verslag – Commissie voor de Gezondheid – Zitting 2012-2013 

M. Guy Vanhengel, membre du Collège réuni 
(en néerlandais).- Le problème avec la société de 
logiciels traîne depuis un certain temps. Celle-ci 
rechignait à débloquer les codes informatiques qui 
protègent les droits intellectuels. Une solution est 
intervenue entre-temps et nous travaillerons d'ici 
quelques mois avec une autre société de logiciels, 
plus fiable. 
 
À plus long terme, des initiatives comme 
ParkingPlus devraient être gérées par l'Agence de 
stationnement.  
 
 
 
 
 
 
 
 
- L'incident est clos.  

De heer Guy Vanhengel, lid van het Verenigd 
College.- Het probleem met het softwarebedrijf 
sleept al geruime tijd aan. Het sofwarebedrijf 
stribbelde tegen om de softwarecodes die de 
intellectuele rechten vrijwaren, vrij te geven. 
Inmiddels is er een oplossing. Nu moeten we met 
een nieuwe, meer betrouwbare softwareleverancier 
aan de slag. Die overgang zal zeker nog enkele 
maanden tijd vergen.  
 
Op iets langere termijn zouden initiatieven als 
ParkingPlus moeten worden overgeheveld naar het 
Parkeeragentschap. ParkingPlus is een goed 
initiatief voor patiënten en zorgverstrekkers die 
een parkeerplaats nodig hebben. Volgens mij zou 
het Parkeeragentschap alles wat met de 
parkeerproblematiek te maken heeft, moeten 
regelen.  
 
 
- Het incident is gesloten. 
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